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  Kommunstyrelsen 

Kommunchefens rapport november 2007 

Årets kvalitetskommun utsågs vid kvalitetsmässan i Göteborg förra veckan. 
Vinnare blev Lomma kommun som bl a har arbetat innovativt med 
medborgarpaneler och sin budgetprocess. Dessutom har kommunen bra 
resultat inom den kommunala verksamheten. Tyresö kommun har arbetat 
inom samma nätverk som Lomma i projektet ”Medborgardialog”.  

 
Kvalitetsmässan i Göteborg 
 
Vi var en delegation på 10 personer, både politiker och tjänstemän, som tillsammans med ca 
3 500 andra besökte Svenska Mässan i Göteborg. Vi som medverkade från Tyresö kommer 
att gå igenom två goda idéer som varje deltagare har tagit med sig hem. För min egen del var 
den största behållningen tankar kring kvalitetsarbete gentemot medborgarna.  
 
Södertörns miljö- och hälsoskyddsförbund 
 
Direktionen är nu utsedd av respektive kommunfullmäktige. Ordinarie ledamöter för 
Tyresös del blir Ann-Christin Svensson, (m) som under tre år går in som vice ordförande. 
Övriga ordinarie ledamöter är Kjell Andersson (s) och Marie Åkersdotter (mp). 

 

Gemensamt försäkringsbolag – Captive  
 
Ett tillräckligt antal kommuner, d v s 80 %, har accepterat att gå in i ett gemensamt bolag, 
Tills vidare har bl a Salem, Nykvarn, Sigtuna och Upplands Bro ställt sig utanför. 
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Ägardialog med Tyresö Bostäder 
 
Kommunledningen har haft sitt årliga dialogmöte med bolagsledningen. Viktiga frågor som 
behandlades var bolagets bidrag till kommunens verksamhetsutveckling, bolagets 
ekonomiska status samt dess vilja att utveckla det s k ”Gluggen-projektet” där bolaget har 
möjlighet att utveckla nya hyreslägenheter genom att nyttja mark och infrastruktur som redan 
finns i bolagets ägor. 
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